
Dagsorden bestyrelsesmøde i Hestestaldskarréens gårdlaug 

Dato: 21. oktober 2024 

Deltagere: Joachim, Hege, Annemarie, Lasse Afbud: Francis og Eva 

Referent: Hege 

Opfølgning tidligere sager og punkter 
til orientering 
 

Referat  

 
Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsordenen blev godkendt. 

Status på haverne. 
 

Der er blandt andet blevet etableret et kvashægn 
og blevet ”ryddet op” ved Ophelia/baghuset 
Gasværksvej 4-6.  
Udgifterne til haveområdet vil overskride 
budgettet, men da der er penge tilbage samlet set 
og mange opgaver i haverne, bliver gartneren ikke 
stoppet i at udføre opgaver resten af året.  
 

Situationen omkring alle grillbarer, barer og 
restauranter i Istedgadegården og administrators 
manglende håndtering af situationen.  
 

Der er stadigvæk problemer og bestyrelsen er ikke 
tilfreds med hvordan administrator håndterer 
opgaven. Lasse kontakter administrator igen for at 
høre hvorfor der ikke sker mere. 
 

Oprydning i redskabsskuret. Tidspunkt for 
oprydning og montering af flere hylder findes.  
 

Der blev aftalt at det skal ske inden forårssæsonen 
går i gang. Hege og Lasse er på opgaven.  

Nye punkter  

 
Pergola ved kirkemuren i den store gård. Der har 
været et ønske i mange år at få etableret en 
pergola langs kirkemuren. Martin er ved at 
undersøge mulige løsninger på hvordan den kan 
bygges og han foreslår en fælles arbejdsdag, hvor 
beboere kan være med til at bygge den for at gøre 
det billigere.  
 

 
Der blev besluttet at spørge Martin om han vil 
være gårdlaugets rådgiver på opgaven og Hege vil 
følge op med Martin. Bestyrelsen er enige om at 
prioritere en pergola langs kirkemuren. Dog skal 
det hænge sammen økonomisk for gårdlauget. Der 
skal opstilles et budget og tegning af hvordan 
pergolaen vil se ud inden projektet sættes i gang. 
 

 
Forslag om indkøb af krukker i Istedgadegården på 
teknikmur. Krukkerne med planter er til at skærme 
for affaldscontainere og rod fra 
erhvervslejemålene. Bestyrelsen drøfter hvorvidt 
indkøb af krukker og planter dækkes af gårdlauget.  
 

 
Gårdlauget drøftede om krukkerne hører ind under 
gårdlaugets økonomi eller betragtes som 
anskaffelser i et nærområde i gården, som 
bekostes af en ejendom. Situationen i 
Istedgadegården er særligt udfordret af rod og 
affald fra erhvervslejemålene og krukkerne vil blive 
brugt til at afskærme for affaldsområdet og 
indtage gårdrummet med planter, så der bliver 



 

 

mindre plads til affald og efterladte ting og sager. 
Der blev besluttet at gårdlauget vil bekoste krukker 
og planter til krukkerne og at beboerne står for 
vanding og vedligehold.  

Evt. Sandkassen i den store gård trænger til at blive 
udskiftet eller repareret. Der blev besluttet at 
flytte den lille sandkasse fra Istedgadegården og 
erstatte sandkassen i den store gård med denne. 
Hege vil høre med Steffen om det er en opgave 
han kan hjælpe med.  
 

Dato for næste møde: 10. november med gennemgang af drifts- og 
vedligeholdelsesplan 


